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 SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. május 09. napján 08:00 

órakor megtartott  nyilvános  képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye:  Faluház Salföld, Kossuth u. 31. szám alatt. 

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester 

                         Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

   Somogyi Márk képviselő 

  

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző megbízásából Tóthné Titz Éva aljegyző 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző  

Horváth András bűnügyi osztályvezető helyettes  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 3 fővel  

határozatképes. 

Februárban volt utoljára testületi ülés, a március végi ülés csak rendkívüli volt. Azóta volt egy 

március 15-i megemlékezés, a falu felújítása szokás szerint megkezdődött. Jelentkezett Vella 

Zsolt cége, hogy internet szolgáltatást nyújtson, mely a következő formában történne. A meglévő 

zászló helyén egy sokkal vastagabb rúd kerülne elhelyezésre. A rúdon lenne egy korong, abból 

kiállna 2 méter a faluzászlónak, villámvédelemmel. Felszerelésre került a kamera és levélben 

fordultak a tapolcai rendőrkapitánysághoz, hogy a működtetéséhez nyújtson segítséget.  

 

 Ismerteti a napirendet, javasolja, hogy a közrendvédelmi beszámolót tárgyalják első napirendként 

és 16. pontként vegyék fel a vegyes ügyeket.  

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló 

2.) 2015. évi zárszámadás elfogadása 

3.) 2015. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

4.) Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló  

önkormányzati rendelet előkészítése  

5.) Adórendelet módosítása 

6.) 2015. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentés 

7.) A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 2015. évre  

vonatkozó átfogó értékelés elfogadása 

8.) 2015. évi rendezvényekkel kapcsolatos elszámolás 

9.) Közösségi színterek használatának szabályozása 

10.) Beszámoló az önkormányzat részvételével működő társulások 2015. évi tevékenységéről 
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11.) Tájékoztatás a gyermekétkeztetés rendszerének átalakítása, különösen 

 a szünidei gyermekétkeztetés bevezetésére tekintettel 

12.) Gázló Környezet- és Természetvédelmi Egyesület támogatási kérelme 

13.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás létszámcsökkentési  

döntésével kapcsolatos támogatási igénylés benyújtása 

14.) Temető díjak felülvizsgálata 

15.) Tájékoztató állattartással kapcsolatban  

16.) Vegyes ügyek  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

34/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

2016. május 09-i ülés napirendjének elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. május 09-i ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadja el:  

 

1. Közrendvédelmi beszámoló 

2. 2015. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

3. 2015. évi zárszámadás elfogadása 

4. Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló  

önkormányzati rendelet előkészítése  

5. Adórendelet módosítása 

6. 2015. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentés 

7. A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 2015. évre  

vonatkozó átfogó értékelés elfogadása 

8. 2015. évi rendezvényekkel kapcsolatos elszámolás 

9. Közösségi színterek használatának szabályozása 

10. Beszámoló az önkormányzat részvételével működő társulások 2015. évi tevékenységéről 

11. Tájékoztatás a gyermekétkeztetés rendszerének átalakítása, különösen 

 a szünidei gyermekétkeztetés bevezetésére tekintettel 

12. Gázló Környezet- és Természetvédelmi Egyesület támogatási kérelme 

13. Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás létszámcsökkentési  

döntésével kapcsolatos támogatási igénylés benyújtása 

14. Temető díjak felülvizsgálata 

15. Tájékoztató állattartással kapcsolatban  

16. Vegyes ügyek  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést 

elfogadni.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

35/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja.  

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló 

 

Fábián Gusztáv polgármester: átadja a szót Horváth András Úrnak.  

 

Horváth András Tapolcai Rendőrkapitányság: 13 éve dolgozik ezen a területen, ismeri a település 

hovatartozását. Amint a táblázatban is látható a bűnügyi események száma az elmúlt években 

csökkenő tendenciát mutat. Az elmúlt évben egy személyi elleni bűncselekmény történt, ami 

alapján a település nem mondható fertőzöttnek. A közterületi jelenléttel kapcsolatban elmondja, 

hogy  van ez a 19/24-es illegális migrációval összekötött fokozott jelenléti program, mely nem 

kiemelt jelentőségű a településen, 2-3 naponta visszatérő szolgálatot látnak el. A települést 

többnyöri középkorú és időskorú személyek lakják, akik felvilágítása bűnmegelőzési 

szempontból nagyon fontos.  

A közlekedés szempontjából elmondható, hogy nincsen átmenő forgalom így közlekedési baleset 

sem történt. Májustól-októberig többen meglátogatják Salföldet, akkor kicsit megnő az itt 

tartózkodók és ide látogatók száma. A rendőri jelenlétet természetesen akkor is biztosítják és 

próbálják úgy ellátni a szolgálatot, hogy abba ne legyen kivetni való. A polgárőrség és a körzeti 

megbízott viszonya, a körzeti megbízott és a polgármester viszonya kielégítő, ha valami gond, 

probléma adódik a polgármester úr jelzi a rendőrség felé.  

Amennyiben kérdés, észrevétel van, szívesen válaszol.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  a polgármester bevezetőjében elhangzott, hogy elkészült a 

kamera és adatvédelem vonatkozásában az önkormányzat a rendőrséggel kíván „szerződni”. 

Milyen lehetőségek vannak erre?  

 

Horváth András Tapolcai Rendőrkapitányság: a kivitel szempontjából gondolták, hogy a 

rendőrségen meg lehessen nézni a felvételt, vagy a rendőrséggel egyeztetve a kamerákat 

felszerelni?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az üzemeltetést egyeztetnék a rendőrséggel.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Ruzsa Úrtól érdeklődött, hogy mi a teendő, mivel itt van a 

készülék egy kamera, aki azt mondta, hogy a kapitányságra kell írni. Amennyiben ebben tud 

segíteni, hogy hol áll az ügy?  Minél hamarabb szeretnék legálisan üzemeltetni.  
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Horváth András Tapolcai Rendőrkapitányság: gyakorlati részéről tud információt nyújtani, de az 

eljárás menetéről, dokumentációról nem, de rá fog kérdezni. Révfülöpön működik a rendszer, oda 

adtak ki hozzájárulást, az azt működtetővel van kontaktba a rendőrség.  

 

Somogyi Márk képviselő: indokolt esetben csak a rendőrség nézheti meg a felvételt, ezért van  

szükség erre a megállapodásra.  

 

Horváth András Tapolcai Rendőrkapitányság:  hivatalos eljárásban fel lehet használni, de 

magánszemélyként azzal visszaélni nem lehet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni a beszámolót, illetve a részvételt, javasolja 

közrendvédelmi beszámolót elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

36/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. évről szóló közrendvédelmi 

beszámolót elfogadja.  

 

Horváth András elhagyja a helyiséget.  

 

2.) 2015. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ismerteti az előterjesztést. Kérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel 

a napirenddel kapcsolatosan.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi,  hogy mitől nőtt duplájára a gázenergia, rosszak a 

berendezések? 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a berendezések valóban rosszak, gyakorlatilag fűtik a falut. Többet 

is használják a helyiségeket, például filmklub volt és a rendezvény előtt legalább kettő nappal be 

kell fűteni a faluházat. Tény, hogy ömlik a gáz, de még egyszer mondja, hogy több is a 

rendezvény, főleg az őszi-téli időszakban, szakkör is van. Karácsony előttől újévig folyamatosan 

fűteni kellett.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  véleménye szerint meg kellen nézni a rendszert. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ez alapvetően rossz konstrukció a meleg 2/3-a kimegy az utcára.  

Javasolja a költségvetési rendelet módosítás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

3/2016. (V. 25.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

a 2015. évi költségvetéséről szóló 

2/2015. (III. 2.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

3.) 2015. évi zárszámadás elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az előző pontban elfogadták a módosítást, most pedig a tények itt 

vannak a testület előtt. Kérdezi, hogy van-e észrevétel, kérdés, javaslat.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a működési bevételeknél ott vannak a %-ékok, mely csak 

77,78 %-ban teljesült, ez átcsúszik az évben?  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a működési bevételek: szolgáltatások, kamatbevételek, egyéb 

működési bevételek, város- és községgazdálkodás címen a bérleti díjak 41 %-ban teljesültek. 

Tehát nem a szálláshely, hanem például a kultúrház bérlete.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tulajdonosi bevételeknél 35,38  % a teljesítés?  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  a tulajdonosi bevételeket tavaly év elején át kellett könyvelni 

a szolgáltatási bevételek közé. Az államkincstár úgy kérte, hogy a szálláshely szolgáltatás bevétel 

már nem tulajdonosi bevétel, hanem mint szolgáltatás kerüljön lekönyvelésre. Viszont tulajdonosi 

bevétel a MVH által fizetett területalapú támogatás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy akkor hogy állt a szálláshely szolgáltatás? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  a szálláshely szolgáltatás több lett, mint a betervezett, kb. 

200.000 Ft-tal.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a zárszámadás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

4/2016. (V.25.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

Salföld Község Önkormányzata 2015. évi zárszámadásáról 
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4.) Az egészségügyi alapellátás körzeteinek meghatározásáról szóló  

önkormányzati rendelet előkészítése  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti az előterjesztést.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: kiegészítésként elmondja, hogy a révfülöpi fogorvos elírás, mivel 

Salföld fogorvos szempontjából Badacsonytomajhoz tartozik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezek az alapellátási körzetek már megvannak, csak most 

rendeletben is kell szabályozni. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez az iskolára is vonatkozik?   

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: a salföldi védőnő a révfülöpi körzetben védőnő, az ő feladata az iskola 

és az óvoda is. Abban a körzetben van Salföld is. Tulajdonképpen a háziorvos, a fogorvos és 

védőnő körzetei kerülnek meghatározásra ebben a rendeletben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát ez tükrözi azt a  személyi állományt,  aki ellátja 

Salföld településen ezeket a feladatokat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ebből egy rendelet lesz, melynek tervezetét el kell küldeni a felelős 

módszertani intézetbe. Javasolja az egészségügyi körzet határok elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

37/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Az egészségügyi alapellátás körzeteinek 

 meghatározásáról szóló önkormányzati rendeletről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti tartalommal a 

rendelet tervezetet véleményezésre megküldeni javasolja az alapellátást végző háziorvos, 

fogszakorvos és védőnő, valamint az országos módszertani intézet (Nemzeti Egészségfejlesztési 

Intézet, 1096 Budapest, Nagyvárad tér 2.) részére. 

Felkéri a polgármestert, hogy a vélemények megérkezését követően a véleményezett rendelet 

tervezetet a soron következő ülésre, elfogadásra terjessze elő. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: a) azonnal (véleményezésre megküldésre) 

       b) véleményezett rendelet tervezet megérkezését követő tervezett testületi ülés 
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5.) Adórendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a napirendet már tárgyalta a testület, ezen rendelet 

elfogadásával a háziorvos az iparűzési adó vonatkozásában mentességet fog élvezni. Javasolja 

a rendelet elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

5/2016. (V. 25.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a helyi adókról szóló 13/2014. (XI. 10.) 

 önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

6.) 2015. évben végzett ellenőrzésekről szóló jelentés 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a belső ellenőrzési jelentést a testület elolvasta. Kérdezi, hogy  

van-e ezzel kapcsolatosan észrevétel. Megállapítja, hogy nincsen, ezért javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

38/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

a  2015. évben végzett ellenőrzésről szóló jelentésről 

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évben Salföld Község 

Önkormányzatánál végzett ellenőrzésekről szóló jelentést tudomásul veszi, és elfogadja azt. 

 

 

7.) A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 2015. évre  

vonatkozó átfogó értékelés elfogadása 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: szintén kézhez kapta a testület az előterjesztést. A testületnek az 

átfogó értékelést kell elfogadnia.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: észrevételezi, hogy a beszámolóban összeadási hiba van, 

mivel valójában a gyermekek létszáma 9 fő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az értékelés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

39/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló  

2015. évre vonatkozó átfogó értékelés elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 

ellátásáról szóló 2015. évre vonatkozó értékelést elfogadja. 

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az értékelést küldje meg a Veszprém Megyei 

Kormányhivatal Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálya részére.   

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. május 31.  

 

 

8.) 2015. évi rendezvényekkel kapcsolatos elszámolás 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e kérdés a 2015. évi rendezvények 

elszámolásával kapcsolatosan.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: elmondja, hogy a karácsonnyal kapcsolatos kiadás lepte 

meg, mert a rendezvényre a vadásztársaság biztosított húst.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a kiadást a csomag vásárlása emelte meg. Javasolja az elszámolás 

elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

40/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. évi rendezvények elszámolásáról 

készült beszámolót elfogadja.  
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9.) Közösségi színterek használatának szabályozása 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: 2015-ben elfogadta a testület a közművelődési rendeletet, melyben 

meghatározásra kerültek a közösségi színterek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: 5.4. pont: „a civil szervezetek/civil társaságok részére, 

kérelemre ingyenesen biztosítja a közösségi színtér helyiségeinek igénybevételét”. 

Javasolja, hogy ebben a mondatban a biztosíthatja szó szerepeljen, mivel benyújtják a kérelmet és 

a testület majd mérlegel a döntése során.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: a szabályzat  minden település vonatkozásában készült egy általános 

kép alapján. Lehet ezt helyi szinten  finomítani, viszont  jellemzően a civil szervezetek számára a 

közösségi színtereket ingyenesen biztosítják, tekintettel arra, hogy a közösségi színtereket azért 

hozzák létre, hogy ezek a szervezetek használni tudják.  

Viszont, akik üzleti céllal veszik igénybe a közösségi színteret, akkor az már díjköteles 

tevékenység. Egyébként a közösségi színterek azért vannak, hogy ezeknek a szervezeteknek 

(például: nyugdíjas klub) helyet adjon, nem azért, hogy ebből az önkormányzat profitáljon.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:az élet produkálhat bármilyen helyzetet, véleménye szerint 

egy feltéles mód nem probléma.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: az is kérdés, hogy milyen kritérium alapján fogja meghatározni, hogy 

ingyenesen adja a helyiséget vagy sem.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint legyen a testületnek mérlegelési jogköre, 

ezért tenné mindenképpen feltételes módba a szót, tehát „ingyenesen biztosíthatja”.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben beleírják a feltételes módot, akkor folytatni kell a 

szabályozást, hogy milyen kritériumok figyelembevételével adja díjkötelesen vagy mentesen.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: azt viszont ki kell mondani, hogy a testület mi alapján mérlegel.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a kérelemben foglaltak alapján, nem lehet az élet összes 

területére kiterjeszteni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor tudja támogatni a feltételes módot, ha az Alpolgármester 

Asszony hozzá tesz még egy-két pontot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: amennyiben van egy önkormányzati rendezvény az 

épületben és a civil szervezet is ugyanarra a napra tervez programot akkor az önkormányzat 

kötelezi saját magát a szabályzatával? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: tájékoztatja a szervezetet, hogy ez az időpont nem megfelelő.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: elsőbbséget élvez a saját, önkormányzati rendezvény.  
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Fábián Gusztáv polgármester: nem támogatja a feltételes módot, mivel az így egy 

gumiparagrafussá válik.  

Kérdezi, hogy ki fogadja el azt, hogy:  

 

- a szabályzat 5.4. pontban a „biztosítja” szó feltételes módba kerüljön: 1 igen és 2 nem 

szavazat.  

 

A szabályzat 5.4. pontjának a módosítását a képviselő-testület elvetette.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ellentmondást talált az alábbi pontokban:  

- 6.2.2. pont szerint miért kérnek a magánszemélyektől díjat, ha a civil szervezettől nem 

kérnek, ugyanakkor ellentmondás van ezzel a 8.2. pontban: „A közösségi színteret annak 

rendeltetése szerint, - szervezett, kötött program kivételével – minden érdeklődő, - 

igénybevételi szándék bejelentése nélkül - szabadon használhatja.” 

 

Tehát a 8.2. pontban az szerepel, hogy szabadon használhatja, a 6.2. pontban pedig: „Díjköteles 

tevékenységek és szolgáltatások: magánszemélyek részére, az általuk szervezett magáncélú 

rendezvények megtartására.” 

 

Tóthné Titz Éva aljegyző:  a magáncél és a közcél két különböző dolog.   

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ebben a kis faluban ezt módosítani kell. Amennyiben a civil 

szervezetnek odaadják ingyen, akkor, ha a magánszemély nem bevételt akar ezzel saját céljaira 

beforgatni, akkor miért ne  kaphatná meg ingyen. Például: itt akarja megtartani a születésnapját, 

sok vendéget hívott, miért kellene díjat fizetnie?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: magáncélú rendezvény megtartására nincsen mindenki beengedve, 

ott az illető használja a teret, az áramot, így ebben formában, amennyiben családi rendezvényt 

tart, akkor fizessen.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ebben a kis faluban nem büntetné a magánszemélyeket.  

A civil szervezet számláját fizetik, a magánszemélyét pedig nem?  A civil szervezet ingyen 

bejöhet, a magánszemély fizessen?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a civil szervezetnek vannak céljai, remélhetőleg a község 

érdekében tevékenykedik és az közrendezvény. Ha valaki a névnapját tartja a faluházban, az 

magáncélú rendezvény, nyilván oda nem engedi be az ellenségeit.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: van olyan település, ahol ez díjköteles, van, ahol pedig mentes, tehát 

teljesen jogszerű, ez a testületen múlik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: magánszemélynek magán célra nem adná oda ingyen, van egy 

felelősség is, bármi történik a rendezvény során, legalább van egy szerződés.  

 

Somogyi Márk képviselő: az határozta meg ezt a kérdést már jó ideje, ha a faluba egy kulturális 

eseményt hoz, szervez egy civil szervezet, akkor azt az önkormányzat támogatja, mivel az a 

közösség számára nyitott. A magánrendezvény pedig nem nyitott és nem a közösség számára jön 

létre, hanem egy zártkörű dolog.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a magánszemélyeknek ezt a pici kedvezményt megadná, ha 

a faluban lakik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy akkor mi a javaslat?   

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  a javaslata az, hogy a 6.2. pontban a magáncélú 

rendezvény térítésmentes legyen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a magáncélú rendezvények 

ingyenesek legyenek, vagyis a 6.2. pontot töröljék, kézfeltartással jelezze:  1 igen, 2 nem 

szavazat.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy nem üti-e az, hogy a magánszemélynek 

fizetnie kell, azt a pontot, hogy : „a közösségi színteret annak rendeltetése szerint, - szervezett, 

kötött program kivételével – minden érdeklődő, - igénybevételi szándék bejelentése nélkül - 

szabadon használhatja.”  Véleménye szerint itt ellentmondás tapasztalható.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: annak rendeltetése szerint, nyilván a nyitvatartási időben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az a rendeltetése egy kultúrháznak, hogy ott események 

legyenek.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: de annak van egy nyitvatartási ideje. Ez a mondat azt próbálja 

szolgálni, hogy valaki be akar menni a kultúrházba nyitvatartási időben például ping-pongozni, 

akkor ezt megteheti, mindenféle külön engedély nélkül, nyitvatartási időben. A programok ideje 

alatt nyilván mindenki bemehet, egyébként pedig csak akkor egyéb esetben, ha azt külön kéri. 

Tehát ez a mondat ezt próbálja sugalni, egyébként a közösségi színteret annak rendeltetése 

szerint, nyitvatartási időben bárki használhatja. Ez a tervezet úgy készült, hogy egy nagy 

általánosságot ölelt fel, lehetnek helyi eltérések, lehet ezt természetesen finomítani. Tehát bele 

lehet írni, hogy rendeltetés szerint nyitvatartási időben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem kellene beleírni, mivel esetükben nagyon rövid a 

nyitvatartási idő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem egészen rövid.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nyilván igazodik a település méretéhez.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: ezen mondat szerepeljen azért, hogy valakinek ne legyen olyan érzése,  

hogy ki van zárva a közösségi színtérből és csak engedéllyel mehet oda be.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy akkor mi a javaslat?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nincsen javaslata. 

Van még egy észrevétele: „9.2.1.2. az alapszolgáltatások ingyenes igénybevételére, - 

könyvtárlátogatás, állomány helyben használata, állományfeltáró eszközök használata, 

információ a könyvtár és a könyvtári rendszer szolgáltatásairól.” Ebbe a mondatba beleírná a 

kölcsönzést is, mivel az is alapszolgáltatása a könyvtárnak.  
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Fábián Gusztáv polgármester: véleménye szerint evidens, hogy a könyvtári szolgáltatásba 

beletartozik a kölcsönzés is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az is evidens, hogy a könyveket helyben lehet olvasni, és 

meg lehet látogatni a könyvtárat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát, akkor mi a javaslat?  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a javaslata az, hogy szerepeljen ebben a pontban a 

kölcsönzés is. Továbbá ez ingyenes igénybevétel, ugyanakkor az utolsó sorban az van, hogy az 

alapszolgáltatások igénybevétele beiratkozáshoz kötött.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: viszont a 9.2.2.4. pontban szerepel, hogy:  „beiratkozással igénybe 

vehető szolgáltatások: könyv-, folyóirat-, stb. kölcsönzése, könyvtári kölcsönzés stb.” 
 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát mindegyik alapszolgáltatás, de attól még elmehet az 

állományfeltáró eszközöket használni. Véleménye szerint ellentmondásos, mivel az 

alapszolgáltatás ingyenes, itt pedig beiratkozáshoz kötött.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: az, hogy beiratkozáshoz kötött, az nem azt jelenti, hogy fizetni kell 

érte.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a beiratkozásért általában fizetni kell. Itt nincs feltétele az 

alapszolgáltatásnak, két ponttal lejebb pedig már van feltétele.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző:itt az van kifejtve, hogy a könyvtárhasználó mire jogosult és ennek a 

könyvtárhasználatnak a feltétele a beiratkozás.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: itt az a zavaró, hogy vannak a lehetőségek, utána pedig van a 9.2.2. 

pont. Véleménye szerint ezt külön fejezetbe kellett volna írni, hogy a könyvtárhasználat feltételei 

beiratkozáshoz kötött.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor meg nem alapszolgáltatást kell írni, mert ha az 

alapszolgáltatás ingyenes és utána pedig beiratkozáshoz kötött.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: az ingyenesség és a beiratkozáshoz kötés az más.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a beiratkozás már pénzbe kerül.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: ez sehol nincsen benne, hogy a beiratkozás pénzbe kerül.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez a könyvtárak gyakorlata.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: kistelepülés lévén a beiratkozás nem díjköteles.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a 9.2. pont egyszerre mondja ki a könyvtárhasználó jogait és a 

könyvtárhasználat feltételeit. A feltételek szerepelnek a 9.2.2. pontban. Valóban szerencsésebb 

lett volna, hogy a 9.2. pont tartalmazná a jogokat és egy újabb pont pedig a feltételeket.  

Az elhangzottak alapján  tehát a 9.2.1. pontban szerepeljen a „kölcsönzés” szó.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: még egy módosító javaslata, lenne, hogy  a kölcsönzési idő 

hosszabbítására ne kössék ki az „egy alkalmat”, ez megint véleménye szerint korlátozó 

rendelkezés.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: akkor úgy fog szerepelni, hogy meghosszabbítható „újabb 30 napra”.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az elhangzottak alapján javasolja az alábbi módosítások 

jóváhagyását:  

- 9.2.1.2 pontba bekerül a „kölcsönzés” szó, 

- 9.2.2.6 pontba pedig az „egy alkalom” törlésre kerül.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

41/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közösségi színterek használati szabályzatát, 

házirendjét, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az elfogadott szabályzatot, házirendet a tegye 

közzé. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016. május 31. 

 

 

10.) Beszámoló az önkormányzat részvételével működő társulások 2015. évi 

tevékenységéről 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

42/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati társulások 2015. évi 

munkájáról készült beszámolót tudomásul veszi, és elfogadja.  

 

 

11.) Tájékoztatás a gyermekétkeztetés rendszerének átalakítása, különösen 

 a szünidei gyermekétkeztetés bevezetésére tekintettel 

 

Fábián Gusztáv polgármester: mód nyílik nyári gyermekétkeztetésre az a kérdés merül fel, hogy 

szükség van-e erre és milyen formában tudják megoldani.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző:  van egy jogszabály, ami a szünidei gyermekétkeztetést a települési 

önkormányzatok kötelezettségeként  szabályozza. Kötelezettsége az önkormányzatoknak 

kizárólag a halmozottan hátrányos helyzetű és hátrányos helyzetű gyermekek vonatkozásában 

van. Jelenleg a településen ilyen gyermek nincsen. Lehetőséget biztosít a jogszabály arra, hogy 

kiterjessze a település más gyermekek vonatkozásában is. Arról kell dönteni, hogy a törvényi 

kötelezettségen felül kívánja-e biztosítani az étkezést. A másik vonatkozásban pedig kimondja, 

hogy a szünidei étkeztetés feltételeit előkészíti, mert bármikor előfordulhat az a szituáció, hogy 

egy szülő olyan kérelmet terjeszt a jegyző elé, amiben meg kell, hogy állapítsa a hátrányos, vagy 

halmozottan hátrányos helyzetet. Abban a pillanatban, amikor ez megtörténik, akkor a jegyzőnek 

és intézményeknek is azonnal tájékoztatni kell a szülőt arról, hogy van ilyen lehetőség a 

településen és hogyan és milyen formában tudja igénybe venni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kéri a véleményeket.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a kötelezőn túl nem vállalja az önkormányzat.  

 

Somogyi Márk képviselő: kérdezi, hogy ez milyen esetben áll fenn, amikor a szülő dolgozna, de a 

gyermek a szünidőt tölti?  Mire alapozhatja ezt valaki, hogy az ő gyermekét az önkormányzat 

lássa el?  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: minden körülménytől függetlenül kérhető, amennyiben a gyermek a 

hátrányos, vagy halmozottan hátrányos helyzetű.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a kötelezőn felül nem javasolja.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

43/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a szünidei gyermekétkeztetési feladatok 

ellátását az ellátási kötelezettségen felül biztosítani nem kívánja. 

A szünidei gyermekétkeztetés feltételeit előkészíti. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a jegyzőt, valamint a kötelező felvételt biztosító Óvodák, Iskolák 

intézményvezetőit a szünidei gyermekétkeztetés biztosításának igénybevételi lehetőségéről 

tájékoztassa. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016. május 30. 

 

12.) Gázló Környezet- és Természetvédelmi Egyesület támogatási kérelme 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az önkormányzat a betervezett támogatási keretet elköltötte.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a polgárőrségnek  megállapított támogatás más kormányzati 

funkción van, tehát bűnmegelőzésen. Az alap egyesületek, szervezetek támogatására van még 

keret.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az iskolák szoktak még kérni támogatást. Tehát úgy 

gondolja, hogy az iskolákkal sokkal közelebbi kapcsolatban van az önkormányzat, mint ezzel az 

egyesülettel.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem javasol az egyesület részére támogatást.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 

tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

44/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Gázló Környezet- és Természetvédő Egyesület kérelméről  

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete  a Gázló Környezet- és Természetvédő Egyesületet 

(Székhely: 8253 Révfülöp, Villa Filip tér 7.)  nem támogatja.  

 

 

 

13.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás létszámcsökkentési  döntésével 

kapcsolatos támogatási igénylés benyújtása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az államkincstár felé kívánnak benyújtani támogatási igényt és 

ehhez kell a testületi döntés.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: a társulás létszámcsökkentést tervez és az önkormányzatnak azt kell 

kimondani, hogy  ezt a személyt nem tudja foglalkoztatni, mint a társulás tagja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a határozati javaslat elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 

tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

45/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete , mint a Tapolca Környéki Önkormányzati 

Társulás tagja a jelen határozatban foglaltak szerint nyilatkozik arra , hogy a Társulás által 

fenntartott Balaton – felvidéki Szociális , Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálatnál a 

létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen foglalkoztatott -jogviszonyban vagy munkaviszonyban 

töltött idejének megszakítás nélküli - foglalkoztatására a települési önkormányzat által alapított 

más szervnél, az előreláthatólag megüresedő álláshelyeken vagy a tervezett új álláshelyeken, 

szervezeti változás, feladatátadás következtében a kérelem benyújtójának fenntartói körén kívüli 

munkáltatónál nincs lehetőség.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a létszámleépítéssel kapcsolatos egyszeri 

költségvetési támogatás igénylésének Magyar Államkincstárhoz történő benyújtását támogatja, 

azzal egyetért. 

 

Felkéri a képviselő-testület a polgármestert , hogy a döntésről a Társulás elnökét a határozat 

megküldésével értesítse. 

 

Felelős:  Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2016.május 31. 

 

14.) Temető díjak felülvizsgálata 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a napirenddel kapcsolatosan elmondja, hogy ugyan bekerült a 

rendeletbe, de a behajtásért senki nem fizeti meg a 2.000 Ft-ot. Javasolja ezen összeg törlését.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: minden évben felül kell vizsgálni a temetői díjakkal  kapcsolatos 

rendeletet. A temető díjakkal kapcsolatos rendelet módosítás szintén kettő körben zajlik, először 

a módosítás véleményeztetésre megküldésre kerül a megfelelő hatósághoz és azt követően tudja a 

képviselő-testület elfogadni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a napirend második része arra terjed ki, hogy a temetőkben 

ellenőrzést végzett a járási hivatal, ezért pótolni szükséges a temetői nyilvántartást és térképet, 

valamint a nyitvatartást ki kell függeszteni. Az előterjesztés szerint a Jegyző Asszony kér arra 

vonatkozóan felhatalmazást, hogy a temetői nyilvántartó programra árajánlatot kérjen be.  

Javasolja, hogy a temetői díj rendeletből a behajtás díját töröljék. 

  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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46/2016. (V. 09.) HATÁROZATA 

 

A temetővel kapcsolatos díjak felülvizsgálatáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a köztemető rendjéről, használatának és 

igénybevételének szabályairól szóló 9/2014. (X. 09.) önkormányzati rendeletében szabályozott, a 

temetővel kapcsolatos díjakat felülvizsgálta, ami alapján megállapítja, hogy  a díjakat az alábbiak 

szerint kívánja módosítani: 

A temetőbe való behajtás díja:  0 Ft.  

 

Felkéri a jegyzőt a szükséges véleményeztetési eljárás lefolytatására, valamint arra, hogy a 

rendelet módosításának tervezetét terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Felelős: dr. Szabó Tímea, jegyző 

Határidő: a következő tervezett testületi ülés 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy a Jegyző Asszonyt hatalmazzák fel a temetői 

nyilvántartó program vonatkozásában árajánlat beszerzésére.  

 

A képviselő-testület az árajánlat beszerzésével egyetértett.  

 

 

15.) Tájékoztató állattartással kapcsolatban  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a kutyatartók egy része nem ismeri a kutyatartási szabályokat, főleg 

azt, hogy az ebeket pórázon kell sétáltatni. Szeretné ezúton felhívni a figyelmet, hogy fontos a 

kutyatartás szabályainak a betartása.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  idéz a tájékoztatóból: „kivéve az ebek futtatására kijelölt 

területet”, tehát ki kell jelölni egy területet, de hol lesz az?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nyilván olyan helyen kell kijelölni területet, ami nem belterület, 

tehát a kutya futtatás külterületre vonatkozik. Ezzel még ki lehetne egészíteni ezt a tájékoztatót, 

ha az önkormányzat erre a célra kijelölhet területet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  ki fogják írni, hogy mettől meddig lehet futtatni?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a tájékoztató mellé készítenek egy térképet, amelyiken bejelölik a 

futtatás helyszínét és kiküldik postán a lakosság részére.  

 

Somogyi Márk képviselő: úgy is meg lehet határozni, hogy a lakott területen kívül.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a tájékoztatót az alábbiak szerint javasolja módosítani: „Salföld 

belterületén ebek futtatására alkalmas terület nincs, ebek futtatására alkalmas terület Salföld 

külterülete.” 
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Tóthné Titz Éva aljegyző: ez csak egy tájékoztató a testület tájékoztatja arról a lakosságot, ami 

szabályozott. Törvényben, kormány rendeletben, magasabb szintű jogszabályokban szerepel. 

Önkormányzati rendelet az ebtartás vonatkozásában nincsen, tehát a magasabb szintű 

jogszabályoknak kell megfelelni. A tájékoztatóban csak olyan dolgokat lehet leírni, amit 

tényszerűen jogszabály szabályoz.   

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: szükséges ezt kiküldeni postán a lakosság részére, nem elég 

csak kifüggeszteni?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ajánlott levélben fel fogják adni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármster: őszintén szólva ennyire nem hivataloskodna, elég lenne csak 

kifüggeszteni a faliújságra.   

 

Fábián Gusztáv polgármester: az elhangzott módosítással ki fogja küldetni postai úton.  

 

16.) Vegyes ügyek  

 

a.) Somogyi Márk ingatlan vásárlási szándéka (36 hrsz) 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  Somogyi Képviselő Úr érdeklődik az önkormányzat ingatlana 

felől, pontosabban a Salföld 36 helyrajzi számú ingatlan vonatkozásában. Az önkormányzat 

tulajdonrészét Somogyi Márk  meg szeretné vásárolni. Az önkormányzat rendelkezik egy vagyon 

rendelettel, melynek figyelembevételével lehet értékesíteni.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: csak előkészítés után tárgyalható e napirend.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy Somogyi Márk írásban nyújtsa be kérését és 

jelöljön meg egy vételárat.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: pont fordítva kell, az önkormányzat mond árat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: rendelet szerint ki kellene hívni 20.000 Ft-ért az értékbecslőt.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: mindenképpen meg kell nézni, hogy a vagyonrendelet milyen 

feltételeket szab ingatlan értékesítés esetében.  

 

Somogyi Márk képviselő: amit írt e-mailt az már részéről egy szándéknyilatkozat a vásárlásra, azt 

gondolta, hogy ez ma tárgyalható egy árral.   

 

Fábián Gusztáv polgármester: több tulajdonosa van az ingatlannak. A Képviselő Úrnak 

árajánlatot kellene adnia és arról kell majd tárgyalni, hogy van egy vételi szándék és mennyi lesz 

a vételár, természetesen a vagyonrendelettel összhangban.  

 

Somogyi Márk képviselő: nem ismeri azt az árat, amennyiért az önkormányzat eladhatja. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az önkormányzat értékbecslés alapján adhatja el.  
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Somogyi Márk képviselő: azt javasolta, hogy az önkormányzat mondjon árat, egyébként is kicsi 

az ingatlan kb. 100 négyzetméter.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: írásban nyújtsa be a kérelmet és megnézik, hogy a vagyonrendelet 

alapján mi az önkormányzat teendője.  

 

Tóthné Titz Éva aljegyző: a vagyonrendeletben szerepel, hogy forgalomképtelen, vagy üzleti 

vagyon.  

 

b.) Pályázati tájékoztató 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  pályázati tájékoztatót tartana:  

 

- könyvtár pályázat: nemcsak az a probléma, hogy ki kell választani néhány széket és 

berendezési tárgyakra árajánlatot, hanem a megyei könyvtár szakvéleményét kell kérni a 

berendezésekről, ami nem egyszerű.  Lakberendezési tervet kell készíteni.  

 

- A sajtóból értesült, hogy ismét van a 2 milliós pályázat, a faluház tetőfelújítására 

szeretnék benyújtani. A tavalyi évben 1,8 millió forint volt az árajánlat.  

 

- Az egyedi szennyvízkezelőkre is írtak ki pályázatot, elvileg nem kizárt, hogy kettő 

berendezésre nyújtsanak be pályázatot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a tavalyi évben a faluház tetőfelújítására nyújtottak be 

pályázatot, véleménye szerint az orvosi rendelőre kellene inkább benyújtani, mivel elég rossz 

állapotban van, ugyan nem statikus, de nem kellene megvárni, hogy összedőljön. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a faluház épülete sokkal fontosabb, az orvosi rendelőben csak egy 

mellékhelyiség ázik. A faluházban kiállítások, értékek  lesznek, tehát ezt szükséges 

megcsináltatni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy érzi, hogy az orvosi rendelő felújítása sűrgősebb lenne.  

 

c.) Közterületi hulladékgyűjtők 

 

Somogyi Márk képviselő: észrevételezi, hogy a település utcáin egyáltalán nincsenek szemetes 

edények. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: sajnálatos módon az éjszakai, titkos szemétszállítók folyamatosan 

hétköznap megtöltik a közterületen lévő szemetes edényeket. Hétfő reggelre viszont minden 

szemetes edényen hatalmas zsákok lógnak, melyek olyan nehezek, hogy nem tudják a 

hulladékszállítók kiemelni, rosszabb esetben az éjszaka folyamán rókák, kutyák kiszakítják a 

zsákokat és a Fő utca hemzseg a szeméttől. Kísérlet képpen beszedték a kukát. Először is meg 

kell állapítani, hogy kinek nincsen kukája. Elmegy a szolgáltatóhoz és kénytelen egy revíziót 

csinálni.  

 

Somogyi Márk képviselő: olyan edények kellenek, amelyekbe nem férnek bele ezek a nagy 

kukazsákok.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a turizmus iszonyatos mennyiségű szemetet gerjeszt.  

 

Somogyi Márk képviselő: olyan helyre kellene rakni, ahol látja a kamera, véleménye szerint az 

visszatartó erő lenne.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: célszerűbb lenne kicsi szemetes edényeket elhelyezni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: jó ötletnek tartja, legalább abba nem tömik bele a nagy zsákot.  

 

Somogyi Márk képviselő: visszatérve a telekre az lenne a szándéka, hogy mondjon az 

önkormányzat egy olyan árat, ami megfelelő. A lényeg az, hogy ne áron alul adja el az 

önkormányzat, mivel ő képviselő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy tájékozódott a Képviselő Úr az árak felől? Salföldön 

elég magasak a telek árak.  

 

Somogyi Márk képviselő: akkor lehetne haladni ebben az ügyben, ha az önkormányzat mondana 

egy árat, ami részéről minden szempontból rendben van és akkor azt elfogadja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: először egy értékbecslőt kell bekalkulálni.  

 

Somogyi Márk képviselő: az lenne jó, ha el lehetne kerülni ezt az időt és költséget.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: elkerülni nem lehet, csak a rendeletet lehetne módosítani.  

Amennyiben nincsen több kérdés, észrevétel, javaslat, megköszöni a részvételt és az ülést 10:15 

órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

  Fábián Gusztáv                                                                          Dr. Szabó Tímea 

               polgármester                                                                                     jegyző 

 

 

A jegyzőkönyv tartalmáért felelős jelen lévő:  

 

 

Tóthné Titz Éva 

aljegyző 


